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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en voedselkwaliteit over
slachten zonder handschoenen.
(Ingezonden 2 september 2008)

1
Kent u het bericht «handschoenen
zijn taboe voor de slachter»?1

2
Is het toegestaan om zonder
handschoenen te werken bij het
slachten van dieren? Zo ja, kunt u
uiteenzetten volgens welke richtlijnen
dit is toegestaan? Zo neen, op welke
wijze wordt controle en handhaving
hierop uitgevoerd?

3
Kunt u uiteenzetten hoe het werken
zonder handschoenen zich verhoudt
tot het Arboconvenant vlees?2

4
Kunt u uiteenzetten op welke wijze de
hygiëne gewaarborgd is bij het
werken in het slachthuis zonder
handschoenen?

5
Kunt u uiteenzetten of handschoenen
een rol zouden kunnen spelen in de
strijd tegen pathogenen in dierlijke
producten, gelet op het feit dat de
aanwezigheid van pathogenen in
vlees jaarlijks veel slachtoffers maakt
onder consumenten?

6
Bent u bereid nader toezicht in te
stellen naar de hygiëne van de

werkomstandigheden in slachterijen?
Zo ja, op welke termijn en wijze? Zo
neen, waarom niet?

1 Brabants Dagblad, 31 augustus 2008
http://www.brabantsdagblad.nl/regios/
heusdenaltena/inboxheusdenenaltena/
3634478/Handschoenen-zijn-taboe-voor-de-
slachter.ece
2 http://www.arboconvenantvlees.nl/
bestanden/Arbopdf3.doc.pdf
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